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From: )

Sent: Sun 3/22/2020 9:41:08 PM

Subject: RE:[#EH noodkreet vanuit AmsterdamUMC: de witte kolom heeft nu echtlogistieke ondersteuning nodig.

Received: Sun 3/22/2020 9:41:08 PM

ro

EEgor damm

Oke

Blyf de informele signalen maar afgeven desgewenst. Goed meuws mag ook :-)

Met vriendelijke groet,

van:[IEEEBERET@ onsterdamunc.nl>
Datum: zondag 22 mrt. 2020 10:24 PM

Aan: ) BENE @minvws ol>
Onderwerp: Re: oodkreet vanuit AmsterdamUMC: de witte kolom heeft nu echt logistieke ondersteuning nodig.

Ja, wel een beetje.
Ik hoop dat de logistieke ondersteuning van Defensie echt morgen rondkomt. In dat codrdinatiecentrum moet er b.v. real-

time inzicht zijn in ambulance-locaties. Mijn collega's van de NVIC hebben dat vandaag geprobeerd op te lossen met 10

losse smartphone met Whatsapp locatie live aan te zetten. Echt een lieve poging maar Meldkamers Ambulancezorg

(MKA's) kunnen dat dagelijks prima en hebben die systemen maar zouden door Defensie moeten worden gekoppeld (nu
met mankracht, liefst digitaal maar wsch. geen tijd).
Ten slotte, de grootste uitdaging is nu de (m.n. acute IC-) nonCOVID vs COVID zorg evenwichtig verdelen in de

komende weken.

Altijd beschikbaar als je advies wilt. En ik waardeer jouw inspanningen enorm, de witte jassen liken soms alleen de eer

te krijgen.

orBE

Sorry for typos, sent from phone!

From: 5.1.21 5.1.2e ) FEE @minvws.ni>

Sent: Sunday, March 22, 2020 9:52:16 PM

To: )JIE 2:msterdamume.ni>

Subject: RE: noodkreet vanuit AmsterdamUMC: de witte kolom heeft nu echt logistieke ondersteuning nodig.

Al wat meer gerustgesteld?

Met viiendelijke groet,
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vou EET nsedamm.osterdanmume.nl>>
Datum: vrijdag 20 mrt. 2020 11:44 PM

Aan:IEEE) BEE rin vvs of - SEE Grins nl>>

Onderwerp: Re: noodkreet vanuit AmsterdamUMC: de witte kolom heeft nu echt logistieke ondersteuning nodig.

Lijkt erop dat het, hoewel een paar dagen later, e.e.a. op gang komt: Defensie ondersteunt eindelijk op codrdinatie, verbindingen en

transportgebied.
Vanuit de achterban NVIC is het NVIC-bestuur nog meer doordrongen, dat dit niet alleen een NVIC-probleem/COVID-19 is maar de

gehele IC-zorg aangaat. Ik hoop dat de opschaling dus niet alleen op COVID-19 gefocust blijft maar de gehele 1C-zorg dekt.

Groot deel van het IC-veld begrijpt niet goed dat de vraag aan VWS voor codrdinatie zo slecht of laat 1s gesteld.

NB:

Adviestekst vanuit de commissie IC-transport voor NVIC-vraag is vanmiddag via NVIC richting VWS gestuurd:

Interklinisch IC-vervoer uitgevoerd door MICU (en in crisistijd bij opschaling met begeleid IC-transport) maakt geen onderscheid in

type IC-patiénten.

Dus COVID-19 en andere acute zorg patiénten die in een ander ziekenhuis IC-behandeling nodig hebben, maken gebruik van dezelfde

schaarse transportmiddelen (begeleidend IC-arts, verpleegkundige, materieel & (MICU-)ambulance.

In crisisomstandigheden is daarom nu gebleken dat landelijke afstemming nodig is en al ingericht door de NVIC om vraag naar

beschikbare IC-bedden te coordineren maar tegelijk het benodigde IC-transport te koppelen.

Doordat ziekenhuizen opgeschaald zijn om COVID patiénten op de IC te ontvangen, komt andere acute zorg met IC-behandeling en

semi-acute zorg met medium care behandeling in gevaar. Ook daarvoor is landelijke coordinatie noodzakelijk om het schaarse IC-

transport daaraan te koppelen.

Heelkunde, Neurochirurgie, Neurologie, Cardiothoracale chirurgie etc, allen moet dezelfde vraag- en aanbod analyse doen, zowel op

ziekenhuis als landelijk niveau.

In de opgeschaalde situatie zal die landelijke meldkamer ook de schaarste in materieel voor begeleid IC-transport moeten opvangen

door inzet van materieel (transportventilatoren etc.

Voor de gecoodrdineerde landelijke meldkamer, uitgerust met medische professionals van diverse specialismen zijn twee dingen
noodzakelijk:

betrouwbare data en logistieke ondersteuning (verbindingen, roosteraars, catering, etc.). De witte kolom heeft daarvoor snel de

noodzakelijke ondersteuning nodig op het hoogst beschikbare niveau (Defensie, Rode Kruis etc.).

Beter in tijden van een nog nooit geoefende crisis nu professioneel en groot opschalen om het in te regelen dan door de snel

wijzigende omstandigheden achter feiten aan te lopen

Sorry for typos, sent from phone!

From:[INEAIERELN)<IEXEDN @ minvws.nl>
Sent: Friday, March 20. 2020 10:35:54 PM

Jamsterdamume.nl>

Subject: RE: [FF noodkreet vanuit AmsterdamUMC: de witte kolom heeft nu echt logistieke ondersteuning nodig.
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Hoi [JE oke qua watje nodig hebt voor mij grotendeels helder, maar waarom gebeurt dit dan niet? Vandaar mijn tweede vraag:

wie moet welke beslissing nemen (die hij blijkbaar nu niet neemt)

Met vriendelijke groet,

Van: XE ) <IEEEIN @amsterdamumc.ol<[ERICH @ amsterdamume.nl>>
Datum: vrijdag 20 mrt. 2020 12:17 PM

Aan: BEE @ wins ol ENECN @ minvws.nl>>
Onderwerp: RE

EPR noodkreet
vanuit AmsterdamUMC: de witte kolom heeft nu echt logistieke ondersteuning nodig.

Coordinatiecentrum met telefoonnummers, 24/u bezetting ete. om

- de vraag naar IC-capaciteit door professionals goed te verdelen en IC-vervoer landelijk daarop af te stemmen

-

vraag naar semi-acute OK capaciteit & andere semi-acute onderdelen inzichtelijk te krijgen, die nu last hebben van de resourcedrain

van COVID-19

- transportventilatoren

o.[
————Qorspronkelijk bericht-----

Von.INNEEERAES)BEET win vs ol
Verzonden: vrijdag 20 maart 2020 11:54

Aan; (@amsterdamumec.nl>
CC: (@minvws.nl>
Onderwerp: RE: Erik, noodkreet vanuit AmsterdamUMC: de witte kolom heeft nu echt logistieke ondersteuning nodig.

roi INE
Wat heb je concreet nodig, wie zou volgens jou welke concrete beslissingen moeten nemen die nu niet genomen worden?

Met vriendelijke groet,

Van: 428 ) IEEE as terdamum cul IEKIECHIIN © auwsterdamunc.nl>>
Datum: viijdag 20 mrt. 2020 11:51 AM

RFERFIY) AE ii 3 minvws.nl>>
A. (@minvws.nl>>

Onderwerp: Erik. noodkreet vanuit AmsterdamUMC: de witte kolom heeft nu echt logistieke ondersteuning nodig.
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Ik begrijp en ken de commandostructuren (LOCC NCTV ete.) maar probeer ook te acteren als die niet blijken te werken.

Jammer genoeg is de stem a size |vanuit NVIC voor wat we nodig hebben. niet luid genoeg, wordt binnen de NVIC

herkend.

Het dreigt nu in de semi-acute zorg (kankerchirurgie, dreigend hartinfarct ete.) spaak te lopen omdat IC-zorg veel capaciteit in een

ziekenhuis wegzuigt.
Er is nu landelijke coérdinatie op regionale IC transport en afstemming waar IC-capaciteit is.

Maar daar moet nog afstemming bovenop op de semi-acute zorg: verbindingen
= Defensie dus die hebben we nu meer dan hard nodig.

Bel maar als je toelichting wil, als ik druk ben neem ik niet op..

|

(ERETIN«01D3F
https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A %2F %2Fwww.linkedin.com%2Fgroups%2F 13537676&a
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mp:reserved=0>
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